
Møtereferat	

Faste	saker:	
1. Godkjenning	av	innkalling	
2. Oppfølgning	og	godkjenning	av	referat	fra	sist	møte	
3. Informasjon	fra	leder	
4. Økonomi	
5. Info	fra	Sportslig	(om	sportslig	er	Clstede)	

a. Generell	info		
b. Informere	om	muligheter	for	Leangen	U16	(informasjon	skal	også	gis	skriLlig)	
c. IsCder	–	Status	og	oversikt	over	hvor	mye	isCd	de	enkelte	lagdelene	har	

Innmeldte	saker	
57/20_21	 Leangen	U16	–	hva	gjør	vi?	Ref.	info	fra	Sportslig	
58/20_21	 Årsmøte	2021	
59/20_21	 Sponsoransvarlig	i	klubben	
60/20_21	 SOME	ansvarlig	
61/20_21	 Ref.	sak	31	og	32/20_21	–	Microsaken	–	Hva	gjør	vi?	
62/20_21	 Forslag	fra	lagleder	Mikro:	
	 -«Alle	foreldre	som	har	med	barn	i	Leangen	Hockey	Cldeles	dugnadsCmer	med	innCl	

15	Cmer	pr.	sesong	pr	lagdel.	DugnadsCmene	skal	prioriteres	inn	mot	rekruterings	
akCviteter."	
Om	de`e	skal	ligge	Cl	styret	eller	sportslig	leder	å	fremme	et	slikt	forslag	eller	
innsClling,	er	jeg	usikker	på.	Men	foreldre	er	godt	vant	med	at	man	i	barne-	og	
ungdomsidre`	driLes	på	dugnad.	

63/20_21	 Sak	fra	Styremedlem	
	 Ønsker	styret	skal	se	på	treningsavgiL	for	vårsemester	2021	før	det	sendes	ut	Cl	

medlemmer.		
AvgiL	må	gjenspeile	utgiLer	klubben	har,	og	i	store	deler	av	januar21	har	ishallene	
vært	stengt.	Blir	klubben	fakturert	isCd	fra	Region	for	Cden	hallene	har	vært	stengt?	
Om	ikke,	burde	vi	redusere	treningsavgiL.	

MøteC`el:	Styremøte	i	Leangen	hockey	nr.	8-20_21

MøteCd:	Torsdag	28.01.2021	kl.	18:30-21:00

Møtested:	Fagn

Referent:	Rune

Inviterte	
Styret:	Daniel,	Dag-Arne,	Fredrik,	Ragnhild,	Rune,	Tommy	
Sportslig:	Jan	Morten	og	Thomas

Forfall	
Styret:	Fredrik,	Tommy,	Daniel	
Sportslig:	Jan	Morten	og	Thomas	
Merknad:		
Vara	Anneli	deltok	i	frafall	av	styremedlem.	Geir	O	informerte	på	vegne	av	sportslig



Sak Info Ansvarlig

1 Inkalling	godkjent	under	tvil	da	vara	2	og	vara	3	ikke	har	bli`	innkallt	i	
henhold	Cl	klubbens	reglement.

2 Referat	godkjent	med	avtalte	endringer	i	henhold	Cl	personvern.	
Endringer	gjøres	og	legges	ut	på	hjemmeside

Rune

3 Leder	ikke	Clstede

4 -Avklaring	på	hva	som	skal	kostnadsføres	på	2020	og	hva	som	skal	
avskrives	på	flere	år.	
Slipemaskin	-avskrivning	5	år,	Øvrig	utgiLsføres	

-Ref.regnskap	på	årsmøte.	.NIF	krever	at	årsregnskap	skal	inneholde	
alle	lagsdelene.	De`e	vil	gi	et	missvisende	økonomisk	bilde	da	
lagsdeler	sparer	penger	Cl	fremCdige	utgiLer	
Vedta`	at	vi	spli`er	klubbregnskap	fra	lagsdelene	men	alt	skal	legges	
frem.	
Regnskap	må	revideres	før	det	legges	frem	på	årsmøte.	
ProblemsCllingen	er	at	det	er	valgkomiteen	og	årsmøte	som	skal	velge	
hvem	som	skal	gjøre	de`e.	De`e	ble	ikke	gjort	på	forrige	årsmøte.	
Økonomiansvarlig	ønsker	ikke	å	legge	frem	et	regnskap	uten	revisjon.	
Sak	følges	opp	videre	på	neste	styremøte

5 Sportslig:	
b.)Muligheter	for	Leangen	U16:	
	-Sportslig	komité		informerer	styret	om	sin	innsClling	om		
å	etablere	Leangen	U16	
-Ingen	av	deltakende	styremedlemmer		hadde	få`	skriLlig	underlag	på	
forhånd	hvilket	som	var	en	av	forutsetningene	før	det	ble	lagt	frem	
Styret	er	av	den	oppfa`else	at	den	hverken	den	gi`e	muntlig	
orientering		eller	sportslig	insClling	ikke	er	godt	nok	grunnlag	Cl	å	
behandle	denne	saken	
Sak	følges	opp	videre	av	styret	på	neste	styremøte	

c.)Ref	isCder	status-ikke	lagt	frem

57/20_21 Se	sak	5B

58/20_21 Årsmøte	2021:	
NIF	har	beslu`et	å	utse`e	fristen	Cl	15.	juni	2021	slik	at	så	mange	som	
mulig	kan	gjennomføre	et	fysisk	årsmøte.	Dersom	de`e	ikke	lar	seg	
gjennomføre	fysisk,	må	idre`slaget	gjennomføre	årsmøtet	digitalt	
eller	skriLlig	innen	15.	juni.	
Styret	ønsker	å	beny`e	seg	av	muligheten	Cl	å	utse`e	årsmøte		
Sjekker	opp	om	de`e	er	søknadsplikCg

leder/
nestleder

59/20_21 Sponsoransvarlig	i	klubben:	
Dag	Arne	tar	ansvaret	for	å	skaffe	Cl	veie	de`e

Dag	arne



Neste	styremøte	holdes	?(ikke	avklart)	
Innkalling	blir	sendt	ut	i	forveien	–	og	minner	om	fristen	om	å	melde	inn	saker.	Saker	meldes	inn	Cl	
sekretaer@leangenhockey.no	underveis	og	frem	mot	møtet	med	en	frist	på	2	dager	før	oppsa`	
styremøte	

	 	
Takk	for	et	godt	møte!	

60/20_21 Some	ansvarlig:	
Det	er	lagt	ut	søknad	internt	i	klubben	men	ingen	har	meldt	seg

61/20_21 Ref.	sak	31	og	32/20_21	–	Microsaken:	
Ansvarshavende	Daniel	ikke	Clstede.	Sak	derfor	ikke	behandlet

Daniel

62/20_21 Forslag	fra	lagleder	Mikro:	
Styret	ønsker	ikke	Cldelt	dugnadsCmer	pr.lagdel	da	dugnasmengden		
for	enkelte	lagsdeler	allerede	er	stor.	
Man	bør	heller	oppfordre	og	bevisstgjøre	foreldre	på	fysiske/digitale	
møter	at	klubben	drives	på	dugnad	.	
Årshjulet	bør	også	inneholde	noe	om	forventninger	Cl	foreldre	

63/20_21 Sak	fra	Styremedlem-	
Ønsker	styret	skal	se	på	treningsavgiL	forvårsemester	2021	:	
Det	er	uavklart	om	klubben	må	betale	for	isCd	i	stengtperioden	januar.	
TreningsavgiL	sendes	ut	som	normalt.	
Det	vil	bli	gi`	refusjon	Cl	medlemmer	hvis	klubb	betaler	mindre	
for	isCd

Diverse Fogger	i	ishallen:	

Kommunen	har	sagt	nei	Cl	å	beny`e	seg	av	de`e.	Trikkestallen	som	er	
også	er	et	«kommunalt	anlegg»	har	få`	aksept	for	bruk.	

Saken	taes	opp	videre	med	Line	hos	STIHK

Rune

Spond medlemsavgift er sendt ut til alle .
Mange medlemmer er registrert flere ganger og det må gjøres et 
oppryddingsarbeid i den forbindelse

Rune


